

**WISMA LINCOLN** 

No 12-18, Jalan SS6/12, Off Jalan Perbandaran, 47301 Petaling Jaya, Selangor, MALAYSIA.

C Tel:+603-7806 3478

Fax: +603-7806 3479

Coll Free: 1-300-880-111

Email: info@lincoln.edu.myWeb: www.lincoln.edu.my

Ref: LUC INTL-MEMO 104

Date: 20-Sept-2021

## **DECLARATION LETTER**

## 声明信

The Management and Senate members of Lincoln University College have recently come across various kind of following false, fake, dishonest propaganda and marketing activities in China. The Management have reviewed and investigated all types of brainwashing and publicity materials. After various inspections and investigations our university makes a clear statement as given below:

针对近期在中国发现的一些不实宣传和营销活动,我校马来西亚林肯大学学院经过多方检查和调查,现明确表态如下:

Lincoln University College (LUC) has never used any channel or agent to promote the following false information:

马来西亚林肯大学学院(简称: LUC) 从未通过任何渠道或代理, 宣传以下不实信息:

- that LUC can coordinate admission requirements and admission time (for example: freely joining a class in the middle of the course, no admission criteria, etc.).
  林肯大学学院可以协调录取要求和入学时间(例如: 在已开设课程中途自由插入一个班级, 无需任何录取入学标准等).
- that there is no need to provide English IELTS/TOEFL scores.
  无需提供英语雅思/托福成绩;
- provision of services such as graduation guarantee, assignment trusteeship, and translation counseling.

提供毕业保证、作业托管、翻译辅导等服务;

4. that student can directly pursue master's or PhD without pre-requisite academic qualifications. 无先决条件学历即可直接升读硕士、博士学位;

5. that pure online courses can be equivalent to full-time MBA courses. 纯在线课程可以等同于全日制 MBA 课程;

Lincoln University College severely condemns unofficial agents' fraudulent use of its name to post untrue propaganda content online, defrauding international students, and making profits thereby.

林肯大学学院严厉谴责非正式代理人在网上冒用林肯大学学院的名义发布不真实宣传内容,蒙骗国际留学生,从中牟利。

Lincoln University College strictly abides by the rules of law and implements the enrollment system set by the Ministry of Higher Education of Malaysia, and therefore will severely admonish those who make false propaganda and profit in the name of our university. Our University reserves the right to pursue all and any available legal and other remedies against any institutions and individuals who damage our reputation this way.

林肯大学学院严格遵守法律规定,执行马来西亚高等教育部制定的招生制度,因此将对以我校名义进行不实宣传和获利者严惩不贷。我们大学对以这种方式损坏我校声誉的任何机构和个人保留采取任何方式与随时追究法律和责任的权利。

In response to the above situation, the public, professionals from various sectors as well as out business partners are welcome to watch out and bring such suspicious activities to us immediately.

鉴于上述情况, 欢迎社会各界人士及合作伙伴互相监督, 并立即向我们举报可疑活动。

Yours Sincerely,

Dato (Amb) Mohd Yusoff A. Bakar

Chief Executive Officer